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W nawiqzaniu do mojej interpelacji z dnia 28.08.2017r i wcze(;niejszych zgloszeh oraz pro$by

mieszkahcdw z dnia 15,07.2016r. ponownie upnejmie prosze, by MiejskiZanqd Uslug Komunalnych i
Dr6g we Woclawku uwzglqdnil w swoich planach w ramach przyjQtego bud2etu miasta 2018 roku,
utzymania i remont6w istniejqcej substancji drogowej Dzial 600, Rozdzial 60015,60016, 60017, na
ktdre to zarezeruowano - zaplanowano lrodkiw wysokoici 10 088 135 zl. w tym renonty dr6g
gminnych, powiatowych iwewnqtznych 3 555 N0 zl. zadanie pn.: ,,Modernizacja-pnebudowa
chodnika w ciqgu ul. Wolno56"

Powlsze zadanie od 2016 roku nie mo1e doczeka| sig realizacji. W dniu 26.07.2016 roku kierujqc
pismo znak 1.RN1.7011,26,7.2016 do mieszkahc6w zadeklarowal Pan, 2e zadanie to zostanie
zaproponowane do budiletu miasta,2017 roku, jednak1e nie doczekalo siq realizacji,

Sadzq, 2e dotnyna Pan zlo2onej obietnlcy mieszkahcom i poleci Pan by zadanie wlw bylo w bh
zrealizowane tyn bardziej, 2e sqzaplanowane doSA duZe Srodkifinansowe.

W zalEczeniu kserokopie pism w sprawie pzebudowy chodnka w ciqgu ul. WolnoS6.
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